深圳市帕骐科技有限公司
产品部-新品上架描述表

BT0451B

1.主要特点

【三速皮带驱动黑胶唱片机】支持播放33⅓，45，78 RPM黑胶唱片（7英寸，10英寸和12英寸），配件包括45 RPM适配器。设置和连接简单，非常适合初学者。

【非凡的音频性能】专业的金属唱臂，搭配耐用的Audio-Technica动磁型唱头AT-3600，提供真正的黑胶唱片音质。更细的钻石唱针，保证更稳定的循迹能力，避免划伤唱片，有效延长唱片的使用寿命；

【一对大功率外部扬声器】双扬声器，左右声道设计，让您轻松享受完整，真实现场的黑胶音乐。音量足够响亮，适用更多的使用场景。内置功放，可以连接到随附的扬声器或通过双RCA输出电缆连接到你自己的无源音箱。

【蓝牙无线传输】带有蓝牙无线接收功能的黑胶唱片机，支持连接iPhone，Android智能手机，平板电脑，PC和mp3播放器等设备进行播放你喜爱的音乐。
【复古与时尚的结合】复古风格的胡桃木机身采用实木（MDF）精制而成，并配有橡胶防滑脚，可有效隔离振动，保证声音的稳定输出。

2.规格

机身材质：MDF（中密度纤维板）

支持转速：33⅓ RPM，45 RPM，78RPM
驱动方式：皮带传动

唱头类型：动磁型（MM）

唱头型号：铁三角AT-3600

唱臂类型：J型金属唱臂

蓝牙版本：5.0（仅支持蓝牙接收）

蓝牙有效距离：15米
自动停止功能：支持

频率响应：20HZ - 20,000Hz

通道分离度：20dB at 1kHz

通道平衡：2.0dB or less at 1kHz
负载阻抗/电容：47k Ohms/100pF
输入：100V-240V AC（50 / 60Hz）

输出：5V / 1000mA

最佳工作温度：20°C

净重：  g

产品尺寸：mm

毛重：  g

彩盒尺寸：mm

3.说明

请参考用户手册

4.包装

1 * 黑胶唱片机

2* 外部扬声器

1 * 家用电源适配器（1.2M）

1*  45 RPM适配器

1 * 用户手册

5.参考链接

1.Key Features
【3-Speed Belt Drive Turntable】Play all of your 33⅓,45,78 RPM vinyl collection (7'', 10'' and 12''), 45 RPM adaptor included. Simple setup and operation. Great ideal for a beginner. 
【Extraordinary audio performance】Professional quality metal tone arm with durable Audio-Technica moving magnet cartridge AT-3600 delivers true quality sound of a vinyl record.The diamond tipped stylus ensures a more stable tracking ability, avoids scratching the vinyl record, and effectively extends the life of the vinyl record;

【Dual Powerful External Speakers】Equipped with a separable pair of speakers, let you enjoy the full,real and live vinyl audio in dual speakers easily.The volume is loud enough for many occasions.Built-in amplifier allow connection to the set of included speakers or to your own passive speakers.
【Wireless streaming】 Play music from all your favorite devices like iPhones, Android smartphones, tablets, PCs and mp3 players through the turntable’s speakers with bluetooth wireless connection.
【Vintage & Fashion combination】The beautiful walnut finished cabinet is crafted from solid engineered (MDF) wood, incorporates rubber slip feet which results in superior isolation from unwanted vibrations.

Specification

Cabinet Material: MDF

Speed: 33 1/3 RPM, 45 RPM,78RPM
Drive System: Belt Drive

Cartridge Type: Moving Magnet (MM)

Cartridge Model: Audio-Technica AT-3600
Tonearm Type: Static Balanced, J-Type

Bluetooth version: 5.0 (only supports Bluetooth reception)

Bluetooth effective distance: 15M

Auto-Stop: Yes

Frequency Response: 20-20,000Hz

Channel Separation: 20dB at 1kHz

Channel Balance: 2.0dB or less at 1kHz

Load Impedance/Capacitance: 47k Ohms/100pF

Input: 100V - 240V AC (50/60Hz)

Output: 5V / 1000mA

Optimal Operating Temperature: 20°C

Net weight:  g
Product dimension:  mm
Gross weight：g
Color box size:  mm

Instruction 

Please refer to the user manual

Package

1* Turntable
2* External Speakers
1* AC Adapter（1.2M）
1* 45 RPM Adaptor 
1* User Manual 
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